
國立空中大學花蓮中心110學年度上學期期末報告 
科目：實用英文         班級:〔軍中專班E〕       教師：唐玉珍 老師 

 *請用中心作業紙書寫，手寫不可打字，作答要標示題號，免抄題目可 

 閱讀方法測驗(50%) 
1. Therefore, only those who were committed and dedicated enough have reached this last chapter. We 

salute you. (p.267) 
 
(A) 畫線句子中有一句形容詞子句，請將它完整抄下。畫線句子全抄不給分。 

   (B) 請問畫線的句子主要結構主詞是? 動詞是? 注意並非子句的主詞與動詞 
 

2. They are inspecting the plot of land they just bought and designing the blueprint of their future 
house. (p.238) (A)這句話中的and各是連接文章那些字(請寫英文)？ 

(B) 請問本句主詞是? 動詞是? 

 

3. I personally believe most immigrants pull their own weight. (p.248) 

(A) 這句話中有一個名詞子句，請將它完整抄下。 

(B) “pull their own weight” 這句慣用語中文如何翻譯? 

 

4. You know, you aren’t supposed to judge a book by its cover. Let’s go see if this is the man and get 

to the hotel. (P.199) (A) 這句話中“to judge a book by its cover.” 這句慣用語中文如何翻譯? 

 (B) 依句意這句話中的 “the man” 是指甚麼人? 

 

5. In Britain, they really take off their gloves when they report on the royal family. (p.234)  

    (A) 這句話中有一副詞子句，請將它完整抄下  

    (B) “take off their gloves” 這句慣用語中文如何翻譯? 

 

II.閱讀測驗: (1)請填入正確的動詞時態(B)並回答每題的問題。(40%) 

 moving      comes           invited         lived 

1. The closer the time __________, the better I feel. (p.152) 

(B)請問 the time 是指什麼時間? 

2. A shower is a kind of party sometimes given for a mother to be or sometimes a bride to be. All the 

female friends are ______. And everyone brings a gift that the mother might need for the baby. (p.184) 

(B) a mother to be 和 a bride to be 中文如何翻譯? 

3. John: Let’s get a move on it. We have a long drive ahead of us. (P146) John: Well, if we don’t get 

_____, we may get snowed-in here. (P147)  (B) it 是指這句話中那些字?“get snowed-in 這句話

中文如何翻譯? 

4. Stuart, who has never _____ in the country, has wanted to do this for many years, but Joan, who    

grew up in a small town and much prefers living in the city, has reluctantly agreed to leave there. (p. 238)  

(B) Joan喜歡住 in a small town or in the city? 

 

III. 簡答題 (10%) 

1. 研讀 28~54課後，您學到了哪五句最有趣的慣用語?請寫出來5句慣用語、標示頁數並寫下中

文意。 


